

СО Д Е Р Ж А Н И Е

1. Н. О. Оганесян — Борьба демократических сил Ирака за ликвидацию английского мандата (1920—1932)	5
2. Ш. Х. Мгоян — Борьба за национальную независимость в Южном Курдистане (1919—1920)	38
3. А. А. Байрамян — Международная дипломатия и политическое положение в Александреттском санджаке (Хатай) (сентябрь 1938 — июль 1939)	61
4. А. С. Саркисян — Социально-экономическое положение Сирии в годы французского мандата (1920—1936)	89
5. О. Х. Топузьян — Совместная борьба арабских и армянских трудящихся масс за трудовой кодекс (1945—1946)	110
6. А. Г. Мартиросян — Политика младотурок по национальному вопросу в арабских странах накануне первой мировой войны (1908—1914)	135
7. А. П. Тер-Гевондян — Северное наместничество Арабского халифата	162
8. Г. Б. Акопов — Арабские источники по этнической истории курдов и версии их арабского происхождения	175
9. Б. П. Балаян — Арабы Хузистана	208

C O N T E N T S

1. N. H. Hovhannissian—Iraq's Democratic forces fighting for the revocation of the British Mandate (1920—1932) . . .	5
2. Sh. Kh. Mgoi—Fighting for national independence in Southern Kurdistan in 1919—1920	38
3. A. A. Bairamian—International diplomacy and the political situation in the Sanjak of Alexandretta (Hatay) from September 1938 to July 1939	61
4. A. S. Sarkissian—The Social and economic condition of Syria in the years of the French Mandate (1920—1936)	89
5. O. Kh. Topozian—The joint struggle of Arab and Armenian workmen in the Lebanon for Labour Code (1945—1946)	110
6. H. H. Martirosian—The policy of Young Turks on the national question in arab countries on the eve of the first world war (1908—1914)	135
7. A. N. Ter-Ghevondian—The Northern Viceregency of the Arab Caliphate	162
8. G. B. Akopov—Arab sources on the ethnic history of the Kurds and the origin of their arab versions	175
9. B. P. Balayan—The Arabs of Khuzistan	208

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

1. Ն. Հ. Հոփհանյան — Իրաքի դեմոկրատական ուժերի պայքարը անգլիական մանդատի վերացման համար (1920—1932 թթ.)	5
2. Շ. Ս. Մհոյի — Աղզային անկախության համար պայքարը Հարավային Դուբայիստանում (1919—1920 թթ.)	38
3. Ա. Ա. Բաբրամյան — Միջագետքի ղեկավարությունը և քաղաքական դրությունը Ալեքսանդրետի սանջակում (Հաթայ) (1938 սեպտեմբեր — 1939 հունիս)	61
4. Հ. Ս. Սարգսյան — Սիրիայի սոցիալ-տնտեսական դրությունը ֆրանսիական մանդատային ռեժիմի տարիներին (1920 — 1936 թթ.)	95
5. Հ. Ս. Թոփուզյան — Լիբանանի արար և հայ աշխատավորության համատեղ պայքարը աշխատանքային կոդեքսի համար (1945—1946 թթ.)	110
6. Հ. Հ. Մարտիրոսյան — Երիտասարդ Թուրքերի աղզային քաղաքականությունը արարական երկրներում առաջին համաշխարհային պատերազմի նախօրյակին (1908—1914 թթ.)	138
7. Ա. Ն. Տեր-Ղևոնդյան — Արաբական խալիֆայության հյուսիսային փոխարքայությունը	162
8. Գ. Բ. Ակոպով — Արաբական աղբյուրները քրդերի էթնիկական պատմության մասին և նրանց արաբական ծագման վերսխաները	175
9. Բ. Գ. Բալայան — Պուղիստանի արարները	208